

## SEVERAL TESTING POSSIBILITIES ON THE LE MANS INTERNATIONAL KARTING CIRCUIT

16 Jun 2022



The next FIA Karting World Championship – KZ, FIA Karting World Cup - KZ2 and FIA Karting Masters International Super Cup - KZ2 will take place in Le Mans (FRA) from 1st to 4th of September 2022. The organiser of the event, the Automobile Club de l'Ouest (ACO), has decided to offer competitors several testing opportunities on the track during July and August to prepare for this key event of the season. This interesting initiative compensates for the absence of a preparatory race on the Le Mans circuit.

Five days of free practice are offered exclusively to FIA Karting event KZ and KZ2 competitors, the 14th and 15th of July and 19th, 20th and 21st of August. To register, please fill in the form available at this [link](#).

For other dates, please contact the [ACO](#) organiser directly.

### Paddock Information

Please note that the event paddock will be permanently accessible from 18th August. Teams are invited to deploy their race structures in their allocated paddock space by then. Please note that the organiser will not provide night security between 18th August and the start of the event.

---

## PLUSIEURS POSSIBILITÉS D'ENTRAÎNEMENT SUR LE CIRCUIT INTERNATIONAL KARTING DU MANS

Le prochain Championnat du Monde de Karting FIA Karting – KZ ainsi que des Coupe du Monde FIA Karting – KZ2 et Super Coupe Internationale Masters FIA Karting – KZ2 vont se dérouler au Mans (FRA) du 1<sup>er</sup> au 4 septembre 2022. L'organisateur de l'événement, l'Automobile Club de l'Ouest (ACO), a souhaité offrir aux compétiteurs plusieurs possibilités d'entraînement en piste pendant les mois de juillet et d'août afin de préparer cette épreuve phare de la saison. Cette initiative intéressante vient compenser l'absence de course préparatoire sur le circuit du Mans.

Cinq journées d'essais libres sont proposées en exclusivité aux compétiteurs FIA Karting KZ et KZ2, les 14 et 15 juillet, 19, 20 et 21 août. Pour l'inscription, veuillez remplir le formulaire disponible à ce [lien](#).

Pour d'éventuelles autres dates, contacter directement [l'organisateur ACO](#).

### Informations sur le paddock

Veillez noter que le paddock de l'événement sera accessible de manière permanente à partir du 18 août. Les équipes sont invitées à déployer leurs structures de course dans leur espace paddock qui leur sera attribué d'ici là. Veuillez noter que l'organisateur n'assurera pas la sécurité de nuit entre le 18 août et le début de l'événement.